
V Libochovanech dne 28.ledna  2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

  

Zatímco kalendářní rok už je historií, v kancelářích probíhá jeho dokončování papírové povahy. Účetní 

má plné ruce práce s konečnými čísly za uplynulých 365 dnů, inventurní seznamy a zápisy čekají na 

podpisy, různé statistické tabulky se vrší na stolech a také čekají na doplnění, nový rok se hlásí novými 

možnostmi realizací nových nápadů. Jen ty finanční prostředky se někde toulají a starostové chystají 

jejich odlov do obecních pokladen. První vyhlášenou možnost dotace pro letošek jsme oslovili, jedná se 

o žádost o dotaci na vydání první publikace o obci. Další příležitostí by mohla být žádost do Programu 

obnovy venkova, letos vyhlášená možnost získání financí na pořízení veřejného osvětlení. V naší obci 

by se to mohlo týkat nově budovaných inženýrských sítí pro rodinné domky u hřiště. Veřejné osvětlení 

je totiž záležitost obce, takže je nutné ji zafinancovat z vlastních zdrojů.  Na další možnosti dotace je 

třeba počkat do března, kdy budou vyhlášeny dotace z ROP – regionálního operačního programu. 

Bohužel nemůžeme čerpat z programu rozvoje venkova, protože ten je určen pro obce do 

500  obyvatel. A my jich máme už téměř 590. 

  

Od příštího týdne se budete moci na našich obecních webových stránkách  setkat s novými rubrikami, 

které rozšíří operativnost našich zpráv směrem k občanům. Letos se opět zúčastníme soutěže o „zlatý 

erb“, v němž jsme v loňském roce velice dobře zabodovali. Ostatně, o tom si také můžete na našich 

stránkách přečíst. Rozšíření informací o naší Mateřské škole přibližujeme dění ve školce rodičům 

docházejících dětí, ale i další veřejnosti. 

  

Vytopené místnosti na Obecním úřadě pomalu vysychají, chystáme se na postupnou opravu. Ve velké 

zasedačce odkrýváme strop po částech, abychom zjistili, jak moc je zásyp nad rákosem namočený. 

Větráním a odsáváním vlhkosti se postupně zbavujeme nepříjemného zápachu, když zcela se toho 

zbavit asi hned tak nepůjde. Místo toho, abychom pokračovali ve zvelebování prostor, tak se musíme 

věnovat opravám. Jaká škoda. Ale rozhodně chceme před zahájením turistické sezony mít opravy 

hotové. 

  

Na nejbližším zasedání zastupitelstva bych ráda otevřela otázku oprav řepnického kulturního domu. 

Tam jsou naprosto nevyhovující místnosti sociálního zařízení a žumpy. Tu je třeba nově osadit a 

veškeré odpady tam svést. Bude to také značná investice, ale ten objekt by si zasloužil 

pozornost.  Alespoň několikrát za rok by se vesnická veřejnost sešla ke společné zábavě. 

  

Do letošního roku jdeme se dvěma sponzorskými dary od libochovanských podnikatelů. Koncem roku 

jsme přijali 20tis. od firmy M.B.T.CZ a v minulém týdnu 5 tis. od firmy Hovorková a spol. Peníze budou 



použity na kulturní a sportovní akce, mimo jiné také na částečné financování vydání knihy o obci. 

Velice by nám pomohlo, kdyby nezůstalo jenom u těchto dvou finančních výpomocí. 

  

V průběhu posledních několika dní došlo k opětovným kolizím řidičů s divoce žijící zvěří v katastru obce. 

Dnes to bohužel potkalo Mirku Venclákovou a střetnutí s daňkem nebylo příjemné. Zvíře to zaplatilo 

životem, Mirka má rozbité auto. Chce to velkou opatrnost při jízdě po naší průtahové komunikaci, 

která je, doufáme že dočasně, objízdnou trasou. 

  

Na protějším břehu Labe v Prackovicích mají zastupitelé o starost víc. Pan kolega Josef Kodýtek, 

starosta obce, zemřel minulou sobotu uprostřed realizace akcí pro obec, ve věku, který není ještě určen 

pro odcházení ze života. Byl odpovědný člověk, který obec řídil rád a měl radost z každého dosaženého 

úspěchu na úseku komunální politiky. Je mi to osobně moc líto, protože to byl i dobrý kamarád. Určitě 

bude obci Prackovice chybět. Přeji všem členům zastupitelstva, aby se dokázali s touto ztrátou 

vyrovnat, rodině pak vyjadřuji hlubokou soustrast s jeho nenadálým, avšak nevratným odchodem. 

  

  

Na závěr bych chtěla  připomenout všem, kteří ještě nemají vyrovnané platby za komunální odpad pro 

letošní rok, že konec ledna se blíží. Je to poslední termín pro bezproblémový odvoz komunálního 

odpadu v popelnicích. Od příštího týdne nebude svozová firma vyprazdňovat neoznačené popelnice 

pro rok 2008. Dejte na to pozor. Včasnou platbou předejdete zbytečným problémům. Jsme tu denně 

pro Vás. 

  

  

  

  

  

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


